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Minnesanteckningar den 18 januari 2022 

Närvarande 

Stefan Franzén, vårddirektör RÖ 

Hanna Nixon, dietist NSÖ (östra) 

Josefin Kilebrand, dietist PVC (centrala)  

Anna Wahl, dietist SC (centrala) 

Sofia Funke, måltidsansvarig RÖ 

 

 

1) Utökad förstudie som Jenni Fock skickat ut med markerade justeringar gås igenom och 

godkänns. Anna meddelar Jenni att den är redo att skickas vidare. Jenni eller Stefan tar sen 

med detta.  

2) Stefan meddelar planerad pensionsavgång tillsommaren. Hur struktur för nutritionskommitté 

och kontaktväg upp mot ledning kan se ut är i nuläget oklart. Stefan kommer skriftligt lämna 

egna funderingar kring fortsättning på hans uppdrag. Han ser fördel att nutritionskommittén 

har kommunikationsväg till sjukhusledningen. Nutrition är svårt att placera på centrum då 

det är ett övergripande område.  

3) Stefan har maialt Lena Lundgren med fråga om att ompröva beslut från 2017 och ersätta 

förskrivning av glutenfria produkter till barn med ett kontantbidrag. 

4) Stefan ska skicka fråga till Lena Lundgren med ösnkemål att åter lyfta frågan med förskrivning 

till kommunerna i öster för att nå en mer jämlik vård för regionen. 

5) Nutritionskommitten har fått mailfråga kring patientmaten på US från sjuksköterska. 

Frågorna har besvarats via mail. Anna efterhör vad gruppen anser om att bjuda med denna 

intresserade sköterska till gruppen. Gruppen är positiv och Anna skickar fråga om sköterskan 

vill delta och lyssna på kommande möte för att därefter ta ställning.  

6)  

 

 

 

 

Agenda nutritionskommitté 18 januari 

 

• Mail från Malin avd 6. Ok svar av Anna+Sofia – komplettering? Bjuda med henne i 
gruppen? 

• → Anna bjuder in att lyssna 1/3 
 

• Förstudierapport. Nu inskickad? när och vilken respons kan vi förvänta oss? 
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Vi är nöjda med scenarior (3st) som presenteras. Utökad förstudie är redo att skickas in. 
 
 
Stefan meddelar planerar pension till sommaren. Oklart kring efterföljare nu. Stefan kommer 
skriva kring sina olika fuppdra och förslag på fortsättning. Han ser fördel i att nutritionskommittén 
har kontaktväg mot sjukhusdirektörerna. Vi kan också funder akring hur vi vill ha organisation 
framöver.  Svårt att placera nutrition under ett centrum då området är övergripande.  
 
Stefan har frågat om omprövning av beslut angående kontaktersättning som ersättning för 
förskrivning glutenfria produkter till Lena Lundgren 
 
 

• Nutritionskommitténs sammansättning, läge att bjuda med Frida F(?) nu eller avvakta till 
tydligare uppdrag? 
 

• Ny upphandling startar process hösten-22.  
- Glutenprodukter, hinner beslut fattas till dess? 
- Rek-lista/utbud/ beställningsvara för sällanprodukter. Kan man justera i upplägg 

redan till kommande avtal? (krävs att någon jobbar med det?!) 
-  

 

• Färre riskbedömningar – Fokus undernäring. Text på LISA. ( remissversion Rö:s 
handlingsplan ej klar i aug)- släppte vi detta eller ska man justera texten till mer hoppfull: 
kan utbildning eller annan insats planeras för (dålig timing under pandemi…) 

 
 

• Förskrivning Öster, LGVO- ngt nytt? 
Stefan formulerar påminnelse-mail till Lena Lundgren. 

 
 

• Något nytt från köket 
Sofia presenterar senaste statistik från Tempen. Patientnöjdhet på US har ökat, Generellt 
under pandemin har färre patienter fått välja mellan alternativ på maten. Sofia 
sammanställer statistiken och skickar ut. Verksamheterna kommer också få material 
utskickat. Sofia kan även plocka ner data på respektive avdelning för att identifera om 
åtgärd behöver göras lokalt. 

 

• Rek. Lista?? 
- Hur ska dokument se ut. Vilka produktgrupper behövs.  

Vilka kriterier ska avgöra (nuvarande praxis och tillgång/ pris) 
Finns möjlighet att omvärldsbevaka, ex Skåne? 

•  

 

Vilande punkter  

• - Nutritionskommitténs uppdrag och sammansättning 

 

• Förtydliga vårt uppdrag, vår målgrupp och vår sammansättning. 
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Behövs 

också för ”rätt” 

placering på 

LISA. Vem ska 

läsa MA/annat? Mer än ”bara” undernäring”? Folkhälsa? Just nu inga resurser kopplade till oss. Vem 

är vi rådgivande för? 

• Rek.lista 

 Inför uppdrag med rek.lista- vilka möjligheter finns för uppföljning och innebär avsteg från 

rekommendation någon konsekvens. Motivering? Finns någon kontrollfunktion? Hur uppdateras 

listan vid ny upphandling. Fokus ”vanliga” produktgrupper initialt?  

• ”Regler” för förskrivning 

- Förskrivningar LMN/Mediq. Kommer det bli konsekvens att förskriva via Mediq? Leveranstid= 

problem. Även icke upphandlade produkter förskrivs. Vem kan ta beslut? Bjuda in någon från 

ekonomi? Kostnadsansvar för nutrition, finns det någon som kontrollerar? Kan vara vägledning för 

att utvärdera jämlik vård… 

 

IDDSI till köken 

- IDDSI konsistenser till köken, Inbjudna logopeder. Vilka förberedelser behövs och hur kan vi 

preppa för ett bra införande (efter Covid.) 

 

• Dietistassistent, hur anställa, och hur ser arbetsbeskrivning/uppdrag ut. Bra möjlighet för att 

locka nya kollegor. 

• Glutenfria produkter – kan man tänka om inför kommande upphandling. Införa 

kontantbidrag för att underlätta för patient och personal och inte öka kostnad (???) 

 

• Vätskeregistrering. Internationell redovisning, vad händer? 

• Förskrivningsrätt öster 

• Förstudie  

 

• Dokumentation nutrition i slutenvården, justera mall? 

• Oklart vilken översyn Elin Gladh och Hanna Henriksson gör kring nutrition. Folkhälsa? Ska vi 

samverka? 

 

• förslag om råd som kan evidenskontrollera nutritionsprodukter ( ex SPC-flakes/ nutrifriend/ 

probiotika - vad ska kunna förskrivas?). Svårt för upphandlingsgrupp att utan tid hålla sig 

uppdaterad på både nya produkter och nya kategorier.  

 

• Patientavgift för sär-när, länge sedan uppdatering, önskas översyn och fler steg? 

 

• Dietist-tillgång, kan man samarbeta med utbildningar för att få hit studenter och 

marknadsföra Östergötland? 
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• PEG-

processen? 

 

•  


